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REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE  
                                                       

Venlig hilsen 
Lisbeth Schou 

 

 
Dagsorden   Beslutninger 

Deltagere: Klaus, Diana, Lone, Maria, 

Maria, Matilde, Lisbeth, Jørgen, Lars og 

Tina 

 

 
 

Afbud: Morten 

 

 

 

Ref.: Tina  

 
1. 

Bemærkninger til referat og 

beslutninger fra sidst 

 

Ingen bemærkninger 

2. Beslutningspunkter  

 

2.a. Folkemøde Møn. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

FH Vordingborg har en stand begge dage. 

Om fredagen er det kun meningen, at der 

skal være fokus på FH og fælles 

materialer om det. Om lørdagen vil der 

være mulighed for at tage lidt materialer 

med fra eget forbund. Lisbeth har sagt ja 

til at være med til den fælles bemanding i 

FH-teltet. 

SL Storstrøm deltager med en stand om 

fredagen sammen med BUPL, da det er 

vigtigt at gøre de unge mennesker 

bekendt med de mange muligheder, der 

er ved at uddanne sig til pædagog. Der er 

et ønske om at gøre de unges deltagelse 

mere aktiv for at gøre det mere 

spændende. Der bliver arbejdet på, at der 

er fælles materialer med BUPL. Diverse 

udgifter deles imellem BUPL og SL. Der er 

nedsat en arbejdsgruppe: Maria, Maria, 

Matilde og Diana. Det kræver ekstra god 

bemanding at have en aktiv stand, og der 

skal være tid til at snakke med de unge. 

Ellers en opfordring om at deltage aktivt i 

de forskellige debatter på Folkemødet. 

Socialpædagogernes 

Landsforbund 

 

Kæpgårdsvej 2 A 

4840 Nr. Alslev 

 

Telefon 7248 6500 

 

 

 

 

 

Ref.   

J.nr.   
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2b. Kongres 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.c Fremtidigt arbejde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det aftales, at vi mødes aftenen før 

kongressen til aftensmad og efterfølgende 

delegationsmøde. Der gives frikøb for 

max. ½ dag om mandagen. 

Der er fællesmøde for 

kongresdelegationen den 14. maj i 

Fredericia. 

Mødet den 9. april aflyses, da der ikke vil 

være kommet materiale til den 14. maj. 

Det bliver i stedet den 8. maj kl. 9.00 -

12.00 på kredskontoret. Hvis materialet 

ikke kræver forudgående møde, aflyses 

mødet. Det vil være en 

forhåndsreservering.  

På kommende HB-møde skal der også 

snakkes om kongresforslag. Der er stor 

opfordring til at melde ud, hvis man 

kender til, at der kommer forslag fra 

kredsene. Dette, for at de kan hjælpe 

med at kvalificere formulering og hjælpe 

med diverse. Lars og Klaus arbejder med 

at stille et forslag om PFF-området. Det 

kunne måske være om en undersøgelse 

blandt PFF-medlemmer eller for mere ens 

vilkår for PFF-medlemmer af de 2 

forbund, noget i den retning. 

 

Indholdet af punktet havde været uklart 

for nogle KB-medlemmer. Det vil være 

dejligt, hvis det fremgik tydeligere af 

dagsordenen. Derfor dagsordensættes det 

på næste KB-møde. Dette suppleres med 

at KB-medlemmerne sender input til 

Lisbeth. Fristen for at sende noget til 

Lisbeth er den 3. maj. 

Dog kom der alligevel følgende 

kommentarer:  

Der er rigtig mange ting i gang, så man 

kan godt blive helt forpustet. Det skal 

være meget relevant for at 

medarbejderne vil prioritere at deltage. 

Der er også meget travlt ude på 

arbejdspladserne. 

Børn og unge: ville være fint, hvis Verne 

kom med et oplæg om barnets lov og det 

kunne også være aktuelt med et 

arrangement om børns trivsel. 

Ønske om et medlemsarrangement om 

oligofreni. 

Det er vigtigt at klæde 

tillidsrepræsentanterne på til at kunne 

løse deres opgaver. Til TRIO mødet i maj 

kunne håndtering af forandringsprocesser 

godt være et emne. 

Maria Burmeister ville også sende forslag 

på nogle unge, som havde været på 

nogle spændende rejser. 
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2.d Drøftelse af HB-materiale 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.e. Økonomi 

 

 

 

 

Kongres: Vi kan ikke afvente med at 

vælge stemmetæller til kongressen, da de 

skal meldes ind før. Lars tilbød at være 

stemmetæller og blev valgt. 

Verne og Marie stiller ikke op til FU på 

kommende kongres. På næste HB 

opfordres man til at tilkendegive, hvis 

man ønsker at stille op. 

 

Kredsens regnskab for 2023 blev 

godkendt. 

I stedet for et underskud på 382.800 blev 

det til et underskud på 77.152 

Blandet andet fordi der havde været sat 

ekstra af til løn på grund af kendskab til 

skift på kontoret og en kort periode, hvor 

en faglig konsulentstilling ikke var fuldt 

besat. Der har været overforbrug på TR 

grundet fin tilslutning til TR-

arrangementer, herunder 2-dags TR-

møde. Overforbrug på kontor, da der har 

været flere udskiftninger på kontoret. 

Også overforbrug på 

medlemsarrangementer. Så samlet set er 

det et tilfredsstillende resultat. 

3. 

Lukket punkt  

 

Lisbeth orienterede om tidligere rejst 

klagesag og Jørgen orienterede om særlig 

verserende sag, med stort træk af 

ressourcer på kredskontoret. 

4. 

Orientering fra: 

 

 

4 a.  

Langtidsholdbar budgetstrategi. 

 

Punktet vil være løbende på for at 

orientere om beslutninger og diverse 

tiltag. De fleste beslutninger fremgår af 

HB materialet, men Lisbeth og Jørgen kan 

derudover fortælle om diverse tiltag, som 

har betydning for kontoret og kredsen. 

4 b. 

OK 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.C 

Orientering fra 

kredsbestyrelsesmedlemmer 

 

 

Opfordring til at deltage i diverse digitale 

møder. Der er blevet gjort meget for at 

orientere på de sociale medier. Jørgen og 

Lisbeth har haft det med rundt på TR -

netværksmøder. Konsulenterne har haft 

en del henvendelser. 

I starten af forhandlingerne blev der 

sendt skabeloner ud til 

tillidsrepræsentanterne om information til 

medlemmer og ikke medlemmer. Det var 

godt materiale. Materialet om 

døgnoverenskomsten virker grundigere 

end de mindre overenskomster. Det kan 

der godt arbejdes bedre med. 

 

Diana havde været på Ny i bestyrelsen 

kursus. Det havde været rigtig godt. 
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4.D 

Orientering fra kredskontoret. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Maria Boline er af sted på fagpolitisk 

uddannelse og er ved at finde ud af, hvad 

hendes projekt skal handle om. Det bliver 

nok noget om politisk indflydelse. Det 

skal være relevant for hverdagen, da der 

er gang i mange ting. Lisbeth og Maria 

skal finde et tidspunkt og mødes. 

Klaus: Deres Faglige selskab holder fast i 

emnet om ensomhed og fællesskab for 

børn og unge som temaerne for deres 

arrangementer. Klaus havde ferie, da der 

var møde i Etisk Udvalg. Fremadrettet er 

der besluttet ny udvalgs struktur under 

HB. Det bliver samlet i 4 nye udvalg. 

 

 

På grund af en særlig ressourcekrævende 

sag på kredskontoret er der brug for 

noget aflastning. Lone og Tina er kaldt 

ind til nogle vikarvagter, så der kan 

frigives noget tid til sagsbehandling. 

Der har været samarbejdsmøde mellem 

PLS - BUPL og SL om indsats på 

studiestederne. Der vil blive lavet noget 

fælles materiale. 

Der har været de første indledende 

møder om samarbejde mellem Kreds 

Midtsjælland og kreds Storstrøm og der 

er planlagt fælles personalemøde i 

foråret.  

Kommende arrangementer: Fra efteråret 

bliver vores arrangementer lavet i 

samarbejde med kreds Midtsjælland. 

5. Nyhedsbrev Nyhedsbrevet i marts blev annulleret på 

grund af travlhed og manglende indhold. 

Indlæg efterlyses til næste nyhedsbrev 

med deadline den 25. maj. 

6. Næste kredsbestyrelsesmøde Næste ordinære KB møde er tirsdag den 

4. juni. Tina har afbud. 

7. Evt.  

 

 

 

 

 

 


